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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO OBCE VOJANY 
 
 

Z Á P I S N I C A 
 

zo siedmeho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Vojany, konaného dňa 09.05.2012 o 16.30 
hodine v zasadacej sieni Obecného úradu vo Vojanoch.  Zasadnutie bolo zvolané starostom obce 
podľa § 13 ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 
 
Prítomní: 
Poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny, starosta obce Štefan Czinke  a Mária 
Fajdelová. Prezenčná listina tvorí prílohu zápisnice. 
 
Program: 
 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie 
3. Rekonštrukcia a údržba rigolov v Obci Vojany 
4. Spevnené plochy terénne úpravy pred poštou 
5. Oddychová zóna 
6. Futbalové ihrisko  
6. Záver 
 
K bodu číslo 1 – Otvorenie 
 Starosta obce privítal všetkých prítomných a oboznámil poslancov, že poslanci Zoltán Kark 
a Zoltán Béres sa dostavia na zasadnutie neskoršie. Starosta obce vyhlásil zasadnutie obecného 
zastupiteľstva za uznášaniaschopné a prečítal program zasadnutia.  
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 
OZ schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva uskutočneného dňa 09 mája 2012. 
Výsledok hlasovania: prezentovali sa 5 poslanci OZ 

                     hlasovanie: za 5 / Franko, Jakub, Lukáč, Kaszonyi, MUDr.Varga / 
                                 proti  0, zdržal sa 0   
 
K bodu číslo 2 – Voľba návrhovej komisie 
 Starosta obce navrhol nasledovné zloženie návrhovej komisie: Ladislav Jakub a  Ferdinánd 
Kaszonyi. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 
OZ schvaľuje návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: Ladislav Jakub a  Ferdinánd Kaszonyi 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 5 / Franko, Jakub, Lukáč, Kaszonyi, MUDr.Varga / 
                                 proti  0,  zdržal sa 0    
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K bodu číslo 3 – Rekonštrukcia a údržba rigolov v Obci Vojany 
 

Starosta obce požiadal dodávateľa stavby Rekonštrukcia odvodňovacích rigolov v obci Vojany 
Attilu Híresa, aby oboznámil poslancov s novo vypracovaným  rozpočtom  podľa podmienok 
odznených na predchádzajúcom zasadnutí. 

Attila Híres oboznámil  poslancov, že predložený rozpočet rieši obidve strany odvodňovacích 
rigolov od mostu po autobusovú zastávku a po zastávke druhú stranu až po železničnú stanicu. 
Vypadli čelá lebo tie patria pod správu ciest. Výška nákladov podľa nového rozpočtu je 41 789,88 eur 
s DPH. Táto suma môže byť nižšia ak obec má rúry, ktoré by sa mohli použiť na stavbe.   

Starosta obec  – dodal, že rozprával s riaditeľom EVO, ktorý potvrdil že majú odmontované 
rúry s priemerom  250 mm a môžu  nám predať za cenu šrotu. 
Attila Híres – ešte dodal, že kalkulácia na mostíky bola vypracovaná podľa toho ako v skutočnosti sú 
mostíky, to znamená kde sú mostíky vybetónované tam bude betón a tam kde nie sú vybetónované ide 
kameň.  
Zoltán Béres a Zoltán Kark sa dostavili do zasadacej miestnosti.  
MUDr. Varga – dodal, že ak sa odstránia panely od autobusových zastávok  čo bude s rigolom lebo 
tam nie sú uložené betónové kocky. 
Attila Híres – keď obec dá kocky jeho firma ich uloží 
Zoltán Béres – navrhuje urobiť stavbu podľa predloženého rozpočtu. 

 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 
OZ schvaľuje rozpočet na rekonštrukciu odvodňovacích rigolov na úseku železničný most po priepust 
pri železničnej stanici a od železničného mostu po autobusovú zastávku  v sume 41 789,88 eur s DPH. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

           hlasovanie: za 6 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, / 
                                 proti  0,  zdržal sa 1 MUDr.Varga 
 
MUDr. Varga – nie preto sa zdržal, lebo nesúhlasí s navrhnutými prácami, ale preto, že podľa neho 
túto vec trebalo riešiť ináč.  
Franko – navrhol uviesť v zmluve, že obec zadrží 30% z ceny a tú vyplatí až po prvom daždi, keď sa 
presvedčí o tom, že voda odteká bez problémov a nie sú žiadne vady. 
Starosta obce  – navrhol aby pán Híres pripravil návrh zmluvy, ktorý bude následne obec predloží 
právnikovi na posúdenia 
Jakub – sa spýtal, že ako budú vyčistené priepuste pod cestou. 
Starosta obce  – riaditeľ správy ciest vo Veľkých Kapušanoch sľúbil, že pošle dvoch pracovníkov, 
ktorí sa zaoberajú čistením priepustov a pracovníkov, ktorí budú rezať cestu. 
 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 
OZ poveruje starostu obce s podpísaním zmluvy na rekonštrukciu odvodňovacích rigolov. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

           hlasovanie: za 5 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Kaszonyi, / 
                                 proti  0,  zdržal sa 2  MUDr.Varga, Lukáč 
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K bodu číslo 4 –  Spevnené plochy terénne úpravy pred poštou 
 Starosta obce informoval poslancov, žer v roku 2006 bola vypracovaná projektová 
dokumentácia  Ing. Stašom na Rekonštrukciu polyfunkčnej budovy a spevnené plochy a terénne 
úpravy pred poštou. Prvá etapa – Rekonštrukcia polyfunkčnej budovy bola uskutočnená. Vypracovaný 
projekt neobsahoval parkovisko, ale toho času obec potrebuje riešiť parkovanie pred ambulanciou, 
poštou a cintoríne. Starosta obce predložil poslancom kópiu pôvodnej projektovej dokumentácie 
a náčrt s označením miesta na parkovisko. Navrhoval požiadať projektanta Ing. Staša o prepracovanie 
projektu so zapracovaním parkoviska.  Parkovisko má byť postavené podľa predpisov lebo autá 
z parkoviska vychádzajú na štátnu cestu, musíme mať povolenie od správy ciest. 
Béres – o tom bola reč už počas predchádzajúceho volebného obdobia, treba vyriešiť problém s  
parkovaním 
Franko – treba sa opýtať koľko bude stáť prepracovanie projektu 
Starosta obce  – podľa neho nebude stáť veľa  
Kaszonyi – poznamenal, že keď sa pustíme aj do tohto projektu  nezostanú žiadne finančné prostriedky 
v rezervnom fonde. 
Starosta obce  – prepočítal predpokladané výdavky a podľa neho dá sa urobiť 
MUDr. Varga – pri novom parkovisku bude nutné uložiť rúru a zakryť rigol  
Kark – aj v tejto časti bude nutné prerobiť rigoly   
Starosta obce  – rozpočet z roku 2006 bol 1 060 tis. Sk, ale sú v ňom položky, ktoré sú neaktuálne  
MUDr. Varga – najprv sa treba rozhodnúť či chceme to robiť  
Kark – sa spýtal, či na túto akciu nemá obec podaný projekt  
Starosta obce  – bol podaný projekt na túto akciu, ale nebol schválený.  OZ má  rozhodnúť o realizácií 
akcie. 
Lukáč – súhlasí s realizáciou 
  
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
 
OZ vo Vojanoch schvaľuje úpravu  projektu na realizáciu  akcie Spevnené plochy a terénne úpravy 
pred poštou. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr.Varga / 
                                 proti  0,  zdržal sa 0    
 
Franko opustil rokovaciu miestnosť. 
 
K bodu číslo 5 - Oddychová zóna 
 

Starosta obce predložil vypracovanú štúdiu z roku 2001. V štúdií je riešené aj umiestnenie 
altánku. V tom prípade, ak chceme dať vybetónovať základ pod altánok treba mať povolenie zo 
stavebného úradu.  
MUDr. Varga – sa opýtal, či na vybetónovanie  6x6m plochy treba projekt?  
Starosta obce   – treba podať ohlásenie o drobnej stavbe  
Kark – navrhuje zavolať  odborníka, Ing. Kočišovú zo stavebného úradu, aby vysvetlila aký je postup  
MUDr. Varga – starosta už predložil dva návrhy na vypracovanie projektovej dokumentácie a je 
možné, že ani nebude zrealizovaný. Podľa neho nemusíme mať projektanta na to, aby sme určili kde 
chceme mať chodníky a lavičky v parku. Stačí ak o tom rozhodne obecné zastupiteľstvo. 
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Béres – dodal, že bol prítomný keď Ing. Varga povedal, že na vybetónovanie základu treba stavebné 
povolenie 
Starosta obce  – pracovníci menších obecných služieb vykopú základy pod altánky na okraji dookola 
v 30 cm šírke a 60 cm hĺbke a do prostriedku ide 15 cm hrubý betón.  Zajtra zavolá riaditeľa podniku 
a dohodnú sa.  
Kaszonyi – musí byť projektová dokumentácia na chodníky? 
MUDr. Varga – treba sa  zamyslieť nad tým, či budeme realizovať tieto stavby alebo radšej urobiť 
rekonštrukciu  prečerpávacej stanice, lebo keď príde veľký dážď môže urobiť v obci veľké škody.  
 
K bodu číslo 6 - Zatrávnenie futbalového ihriska 
  

Starosta obce oboznámil poslancov, že rozprával s vedením Potravinárskeho družstva z Malčíc 
družstva a bolo mu sľúbené, že v priebehu budúceho týždňa začnú práce týkajúce sa prípravy pôdy 
pred sejbou trávy.  
MUDr. Varga  – navrhoval ihneď uskutočniť prieskum trhu  na dodanie trávnej zmesi, treba osloviť 
firmy, aby do dvoch týždňov mohlo byť aj vyhodnotenie. Trávu treba zasiať čím skôr. 
Lukáč – v tom prípade prieskum trhu treba urobiť čím skôr. 
Kark –  do prieskumu treba uviesť, že chceme zasiať hektár pôdy, a dodal, že na zhotovenie 
zavlažovacieho systému treba tiež prieskum trhu. 
MUDr. Varga  – najprv treba urobiť prieskum trhu aj na čerpadlo k studni  
Starosta obce  –   zavlažovací systém bude urobený tak, že okolo ihriska sa uložia rúry. Na tých rúrach 
bude celkom 10 spojov na ktoré  bude možné pripojiť rotačné ružice, na túto plochu je potrebné 
zakúpiť v počte 3-4 ks.  
Kark – ako bude uložené čerpadlo  
Starosta obce  –   navrhuje umiestniť čerpadlo do betónovej skuže a  zamknúť kladkou.  
MUDr. Varga  – navrhuje zaviesť elektrinu od prečerpávacej stanice 
Starosta obce  –   je ešte jedna možnosť, ktorá je ešte lepšia, ťahať káble od unimobunky.  
Kasszonyi – navrhol uložiť hrubšie káble, aby v budúcnosti, keď bude postavená šatňa pri futbalovom 
ihrisku sa nemuseli ťahať znova káble. Bude jednoduchšie napojiť sa na jestvujúce vedenie. 

Starosta obce  oboznámil poslancom, že na budúci týždeň zvolá ďalšie zasadnutie, kde prizve 
projektanta ing. Staša a pracovníčku stavebného úradu. Dovtedy bude vykonaný prieskum trhu na 
čerpadlá a na trávnu zmes. 
 
Po ukončení bodu č. 6 poslanci mali ešte nasledovné pripomienky: 
 
Jakub – požiadal starostu obce, aby zavolal elektrikárov, aby opravili neóny na verejnom osvetlení.  
Lukáč – oboznámil poslancov, že na pozemku, kde bol v minulosti zber kovového odpadu je smetisko. 
Majiteľom pozemku je pán Hric z Humenného, ktorý sa nestará o svoj pozemok. Je tam veľká tráva 
a ľudia tam nosia odpady. Navrhuje vyzvať majiteľa, aby vyčistil svoj pozemok. 
 Starosta obce  –  odpovedal, že majiteľ riadne platí daň za svoj pozemok, a obec môže ho vyzvať, aby 
dal svoj pozemok do poriadku. 
MUDr. Varga – navrhol uviesť vo výzve, že je tam smrad, hlodavce a z vysokej nepokosenej trávy sa 
šíri peľ.  
Lukáč – dodal, že existuje zákon, ktorý ukladá vlastníkovi starať sa o svoj pozemok, a sa pamätá na to, 
že v roku 2008 už bol majiteľ uvedeného pozemku vyzvaný a vtedy zaplatil aj pokutu.  
Kakr – ak existuje taký zákon, prosí pána Lukáča aby predložil na najbližšie zasadnutie. 
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MUDr. Varga – obec má prijaté  VZN o nakladaní s odpadom v obci, ale treba zistiť kto nosí tam 
odpad.  
 
K bodu číslo 6 - Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 
Zapisovateľka: Mária Fajdelová                   ........................... 
 
Overovatelia zápisnice: Ladislav Jakub        ............................ 
                                   Ferdinánd Kaszonyi ............................ 
 

 
 

 
Štefan Czinke 

                                                                                                            starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 78 
zo dňa 09. 05.2012 
 
s c h v a ľ u j e 
 
program zasadnutia obecného zastupiteľstva uskutočneného dňa 9 mája 2012. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovali sa 5 poslanci OZ 

                     hlasovanie: za 5 / Franko, Jakub, Lukáč, Kaszonyi, MUDr.Varga / 
                                 proti  0, zdržal sa 0   
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
 
 
 
 

 
 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 79 
zo dňa 09.05.2012 
 
s c h v a ľ u j e  
návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: Ladislav Jakub a  Ferdinánd Kaszonyi 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 5 / Franko, Jakub, Lukáč, Kaszonyi, MUDr.Varga / 
                                 proti  0,  zdržal sa 0    
 
 
 
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                            starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 80 
zo dňa 09.05.2012 
 
s c h v a ľ u j e  
 
OZ schvaľuje rozpočet na rekonštrukciu odvodňovacích rigolov na úseku železničný most po priepust 
pri železničnej stanici a od železničného mostu po autobusovú zastávku  v sume 41 789,88 eur s DPH. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

           hlasovanie: za 6 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, / 
                                 proti  0,  zdržal sa 1 MUDr.Varga 
 
 
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
 
 

 
O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 81 
zo dňa 09.05.2012 
 
p o v e r u j e  
 
starostu obce s podpísaním zmluvy na rekonštrukciu odvodňovacích rigolov. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

           hlasovanie: za 5 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Kaszonyi, / 
                                 proti  0,  zdržal sa 2  MUDr.Varga, Lukáč 
 
 
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 82 
zo dňa 09.05.2012 
 
s c h v a ľ u j e 
 
úpravu  projektu na realizáciu  akcie Spevnené plochy a terénne úpravy pred poštou. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr.Varga / 
                                 proti  0,  zdržal sa 0    
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
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